
Verslag algemene ledenvergadering Limburgse schaakbond, zaterdag 11/09/2021 

 

Noot vooraf: i.v.m. AVG wetgeving worden het noemen van namen en het vermelden van 

persoonlijke uitspraken zoveel mogelijk vermeden, behoudens het benoemen van functies. 

 

Aanwezig zijn 18 personen, verdeeld over bestuur, 12 verenigingen en de KNSB. 

Er wordt gestart met 1 minuut stilte voor alle overleden leden. 

 

Bestuursleden worden herkozen, er zijn geen tegenkandidaten en er is geen kandidaat voor 

de vacante positie van PR-functionaris.  

Het bestuur voor seizoen 2021/22 wordt daarmee: 

Walter Kunstek voorzitter 

Jean van Kan  secretaris (en PR) 

Arthur Hendrickx penningmeester 

Ynze Mengerink competitieleider 

Jos Dumont  jeugdleider 

 

De twee herkiesbare kandidaten voor de commissie van beroep worden eveneens herkozen. 

Daarmee is de commissie van beroep als volgt; 

Maarten Jan Oosterman lid ZwartWit Maastricht tot september 2022 

Paul Peters   lid SV Bergen   tot september 2023 

Kwee Tjioe Long  lid ZwartWit Maastricht tot september 2023 

Mariëlle Meijs   lid De Juiste Z   tot september 2024 

Jack van den Akker  lid DJC     tot september 2024 

 

Jeugdzaken 

• Er wordt info gedeeld over inschrijven en deelname Jeugd grand Prix seizoen 

2021/2022. 

• Aankondiging Hutton toernooi 30 oktober 2021. 

• Cursus schaaktrainer: inschrijving staat nog open. 

• LK jeugd: wordt later bekeken en eventueel georganiseerd. 

Financiën 

• Financieel overzicht en begroting worden goedgekeurd. 

• Kascontrole commissie heeft alles in orde bevonden. 

• Er wordt, onder applaus, decharge verleend aan de penningmeester Arthur 

Hendrickx. 

• Nieuw lid kascontrole commissie seizoen 2021/2022 uit vereniging HSDV (Helden), 

reserve lid voor seizoen 2022/2023 uit vereniging De Juiste Z. 

 

 

 



 

Competitiezaken 

• Competitieleider (Ynze Mengerink) geeft uitleg over het seizoen 2021/2022. Na enige 

discussie worden zijn voorstellen geaccepteerd.  

• Verzoek om tijdige aanmelding. Met specifieke wensen (per vereniging) wordt zoveel 

mogelijk rekening gehouden. 

• Speeldag blijft de zondag (er was een verzoek voor de optie om op doordeweekse 

avonden te spelen). 

• Er komt ook komend seizoen geen gezamenlijke slotronde. 

• Ynze geeft aan dat de ratingregel in de praktijk een heel ongelukkige regel is. Bij 

sportief gedrag van alle verenigingen zou deze regel ook niet nodig moeten zijn. Voor 

seizoen 2022/2023 komt er een alternatief voorstel voor deze regel. 

•  Vergadering vraagt of de competitieleider mandaat kan krijgen om bij discussie over 

de ratingregel zelfstandig kan ingrijpen. Momenteel gaat het via de commissie van 

beroep. Wordt geagendeerd voor de voorjaarsvergadering 2022. 

• Tijdens de voorjaarsvergadering 2022 wordt het voorstel in stemming gebracht om 

de keuze tussen Fisher tempo en klassiek tempo te schrappen en het Fisher tempo in 

alle klassen in te voeren. 

Commissie toekomst LiSB 

Ynze Mengerink geeft aan dat hij uit deze commissie stapt. Deze commissie is in het 

leven geroepen naar aanleiding van een voorstel van SVS over beleid LiSB en rol bestuur 

in dat beleid. In de praktijk blijkt deze commissie nauwelijks levensvatbaar, met name 

omdat er vrijwel geen reacties uit de verenigingen komen op vragen en voorstellen van 

deze commissie. Besloten wordt om het in de voorjaarsvergadering van 2022 te 

agenderen en zo te bezien of er genoeg leden met daadkracht zijn die voor een doorstart 

van deze commissie kunnen zorgen. Een lid (Helmer Wieringa) biedt aan om een 

document te schrijven als leidraad voor deze commissie. 

 

KNSB (Ivar Heine) 

• Uitleg en info over het beleidsplan van de KNSB. Zie ook de site voor alle 

relevante info. 

• Er is veel aandacht voor de discussie over Schaakmagazine. Het was voor de KNSB 

vooral een financiële keuze. De meningen blijven verdeeld, ook over de kwaliteit 

van het Schaakmagazine. Geopperd wordt om er, per provincie, lokaal nieuws 

(“Limburgse nieuwsbrief”) aan toe te voegen. Ivar neemt dit voorstel mee. 

• Er zijn een aantal vragen over het voorstel van de KNSB om hun contributie 

rechtstreeks bij alle leden te innen. Grootste voordeel is dat de verenigingen 

hiermee de BTW plicht ontlopen door het aanvragen van de KOR regeling. Er 

komen nog landelijke info-sessies voor er een besluit genomen wordt. 

• De WBTR houdt in dat elke vereniging en bond binnen 5 jaar de statuten moet 

aanpassen, i.v.m. toevoegen van een continuiteitscommissie. Een van de punten 



is een maximale termijn voor bestuurders, dat kan problemen opleveren voor 

een aantal (vooral kleinere) verenigingen. Ivar raadt aan om hier flexibel mee om 

te gaan. Bijvoorbeeld door een aftredend lid 1 jaar als commissie toe te voegen 

en daarna weer als bestuurslid. 

Rondvraag 

• Jubileum Maastricht. Er zijn een aantal evenementen, toernooien en lezingen. Overal 

is nog plek, dus meld je aan! Het jubileumboek is te koop via Frank Clevers. 

Persoonlijke noot secretaris: het boek van Frank is een waar meesterwerk over 100 

jaar schaken in Maastricht. Boeiende verhalen, heerlijke anekdotes en prachtige 

foto’s. Dit boek is  het aanschaffen meer dan waard!. 

• Leudal heeft de archieven opgeschoond. Daarbij zijn een groot aantal oude geprinte 

versies van Schakend Nederland opgedoken. Geprinte versies zijn van grote waarde 

voor ons nageslacht. 

De vergadering wordt om 12.30 uur afgesloten. Aansluitend praten een aantal leden nog na 

tijdens een gezamenlijke lunch in de Roffert te Buggenum. 

 

Jean van Kan, LiSB-secretaris 

 

Actiepunten 

• Voorstel ingrijpen door competitieleider bij ratingregel (i.p.v. via commissie van 

beroep), voorjaarsvergadering 2022. 

• Alternatief voor of schrappen van ratingregel LiSB competitie, najaarsvergadering 

2022. 

• Keuze tussen Fisher- en klassiek speeltempo afschaffen, voorjaarsvergadering 2022. 

• Keuze maken omtrent voortzetting/doorstart commissie toekomst LiSB. Helmer 

Wieringa schrijft een document hiervoor. Voorjaarsvergadering 2022. 

 

 

 

 

 

 
 


